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Zápis 
ze zasedání Sboru zástupců Českomoravské myslivecké jednoty,  

které se konalo dne 4. 6. 2022 v Kostelci nad Černými Lesy 
                       
                                                                                                                                                                                                                                       
Zasedání zahájil předseda ČMMJ Ing. Jiří Janota a přivítal všechny přítomné. Navrhl, aby 
body A1, A2 a bod E návrh usnesení byly hlasovány aklamací, o zbylých bodech bloku B 
bylo hlasováno váhou hlasů. 
 
Zpráva mandátové komise – na tomto SZ ČMMJ, z.s. je přítomno 73 zástupců delegovaných 
z 80 pobočných spolků (dále jen „OMS ČMMJ, z.s.“) a 6 zástupců z 8 klubů ČMMJ, z.s. 
Z celkového počtu 88 zástupců je na dnešním zasedání přítomno 79 zástupců oprávněných 
hlasovat, což je 92, %, kteří disponují vahou hlasů 47 868 hlasy. Vzhledem k nadpoloviční 
většině přítomných zástupců je tento SZ ČMMJ, z. s., schopný se usnášet. 
 
Blok A/1 a A/2 
 
1. Hlasování aklamací o způsobu hlasování jednotlivých částí programu buď aklamací 

nebo váhou hlasů podle počtu registrovaných členů OMS  k 31. 5. 2022. 
        

Pro       77    

 
2. Hlasování o schválení pracovního předsednictva, předsedajícího, zapisovatele a 

ověřovatele zápisu a pracovních komisí - aklamací. 
 
       Pro       73   

 
Návrh na změnu programu jednání -  
J. Matulka – OMS Písek 
Navrhl bod 10 přehodit za bod 6 
 
Ing.  J. Janota  - předseda 
Vzhledem k tomu, že zástupci pojišťovny HALALI, a.s. se dostaví k jednání odpoledne, 
navrhl přeřadit bod B/6 před bod B/10 
 
3. Hlasování o doplněném programu jednání – přeřadit bod B/6 před bod B/10 -

aklamací. 
 
       Pro            64 

Zdrželo se  11 

 
Předsedající Ing. J. Janota vyzval zástupce okresních mysliveckých spolků navržených do 
pracovního předsednictva a pracovních komisí, aby zaujali svá místa na vyhrazených místech.   
  
A/3  Zpráva předsedy ČMMJ. z.s. – Ing. J. Janota 

- Zpráva o činnosti MR ČMMJ a plnění usnesení od červnového SZ bylo zasláno 
s materiály k jednání, druhá část - zpráva předsedy byla rozdána písemně u prezence. 
Zprávu přednesl Ing. J. Janota, informoval o volbách, které proběhly elektronickou 
formou v roce 2021. Zhodnotil nový model řízení ČMMJ dle Stanov. Upozornil na 
jednání KKR, kde byl jako předseda přítomen, na jednání ohledně dalšího zajištění 
pojištění členů ČMMJ, o vzdělávání myslivců formou seminářů a odborných 
přednášek, o školení jednatelů OMS a školení předsedů DR OMS. Upozornil na 
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důležitost práce s mládeží, na propagaci práce myslivců mezi veřejností. Požádal 
OMSy o pomoc při prosazování zájmů ČMMJ při přípravě zákona o myslivosti. Na 
závěr upozornil na rok 2023, kdy bude Jednota oslavovat 100. výročí od založení a 
požádal OMSy o součinnost. 

 
Rozprava: 

 
Prof. J. Veselý – Klub sokolníků 
Upozornil, že se společností šíří fámy o vysokých počtech spárkaté zvěře, je potřeba na to 
reagovat. 

 
Odpověď Ing. Janota - předseda 
Konstatoval, že je nutná součinnosti všech OMS, pro jednání jsou potřeba fakta a data, 
které můžeme získat právě přes OMSy. Některé a rovněž i jednotlivé myslivecké spolky 
však nejsou ochotny spolupracovat při dotazníkových akcích, které byly rozeslány ze 
sekretariátu. Při poslední dotazníkové akci přišla odpověď s vyjádřením pouze od 8 % 
spolků. Zejména bychom potřebovali oslovit přímo spolky o získání podkladů pro jednání 
ohledně zákona o myslivosti. Často se jedná o krátkou lhůtu před projednáváním 
konkrétního tématu. 

 
Bc. P. Nečas  - OMS Tachov 
Upozornil, že myslivci vykonávají právo myslivosti nejen ve spolcích, ale i v soukromých   
společnostech. 

 
Odpověď - Ing. Janota - předseda 
Máme 15 tis. myslivců mimo Jednotu. Otázkou stále je, jak přitáhnout nové členy do 
Jednoty. 
 
J. Adámek – OMS Sokolov 
Jediná cesta je povinné členství, o členy jsme přišli rozhodnutím LČR. 
 
Odpověď - Ing. Janota - předseda 
Konstatoval, že bohužel povinné členství je neprůchodné. 
 
Konec rozpravy. 

 
A/4 Zpráva o činnosti Dozorčí rady ČMMJ od SZ ČMMJ 26. 6. 2022 – Ing. Alexander 

Sedláček, Ph.D. Zpráva byla zaslána písemně. Předseda DR ČMMJ Ing. Sedláček 
informoval o nově zvolených členech DR ČMMJ v roce 2021. Dozorčí rada se sešla od 
července 2021 celkem 7x. Pohovořil o kauzách, které se řešily na jednotlivých 
zasedáních, dále o kontrolách zkoušek z myslivosti i zkoušek kynologických, které chce 
Dozorčí rada nadále provádět. V poslední řadě informoval o uskutečněném školení 
předsedů DR OMS a o školení  lektorů a zkušebních komisařů Klubu sokolníků. 
 
Rozprava 

 
J. Kozelský  - OMS Ostrava  

Omluvil se za nedodání podkladů DR ke stížnosti na průběh voleb DR ČMMJ. Bylo to 
způsobeno výměnou jednatelky. Podklady pošlou. 

 
Prof.  J. Veselý – Klub sokolníků 
Zvážit, zda je nutné zprávu DR uveřejňovat, není potřeba navenek upozorňovat na 
porušování směrnic a na podvody při zkouškách uvnitř organizace. 
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J. Žďárský – OMS Liberec 
Reagoval na podněty při padělání vydaných osvědčení ke zkouškám z myslivosti. Má za 
to,  že PČR nic nevyřeší. 

 
R. Mančík – OMS Hodonín 
Na okrese měli také dva případy padělání osvědčení, v prvním případě odebrali 
usvědčenému člověku vše.   Ve druhém případě se jednalo o promlčení doby. 

 
Konec rozpravy. 

 
Dále  byl na programu blok B.  Zprávy k projednání, které byly  na jednotlivé OMS zaslány 
poštou.  
 
Zprávu mandátové komise přednesl předseda komise Ing. V. Vomáčka (součástí 
usnesení) 
 
B/1 Stanovisko DR k  výroční zprávě ČMMJ za rok 2021 – bylo zasláno písemně 

Předseda DR ČMMJ Ing. A. Sedláček – přečetl a okomentoval zprávu. Členové DR  
provedli dokladovou kontrolu hospodaření. Konstatoval, že HV je v zisku ve výši 3.189 
tis. Kč. DR doporučila na  základě provedené kontroly HV ČMMJ za rok 2021 schválit. 

  
        Rozprava 
 

Ing. Vl. Nechutný – MR ČMMJ 
Shrnul základní informace z výroční zprávy ČMMJ. Požádal o vysvětlení rozdělení 
kompetencí mezi Předsednictvem a MR ČMMJ odlišných od Stanov ČMMJ. 
 
Odpověď - Ing. Janota - předseda 
Pohovořil o dotačních prostředcích a financování projektů a sekretariátu z těchto zdrojů. 
Dále o uložených finančních prostředcích ČMMJ na úrokovém účtu. Rozdělení 
kompetencí mezi MR a Předsednictvo MR schválila MR. 
 
JUDr. Ing. F. Helešic – OMS Litoměřice 
Souhlasí s poznámkou Ing. Nechutného ohledně přenesených kompetencí z MR na 
Předsednictvo MR. 
 
M. Bukač – OMS Pardubice 
Jestliže MR pracuje v souladu se Stanovami, je to v pořádku, pokud ne, je to v rozporu a 
stanovisko neplatí.  
 
Odpověď - Ing. Janota - předseda 
Jedná se pouze o delegování pravomocí mezi MR a Předsednictvem MR 
 
Konec rozpravy. 

 
B/2 Výroční zpráva ČMMJ za rok 2021 – JUDr. P. Valenta 
 
1. Hlasování B/2 výroční zpráva ČMMJ za rok 2021 – váhou hlasů 

 
Odevzdáno           77 hlasovacích lístků   

Pro                          35820 (75,9 %)        

Proti    7812 (16,6 %) 



 4

Zdržel se    3565 (7,6 %) 

Neplatných hlasů   242 

 
B/3 Informace o  rozpočtu ČMMJ na rok 2022 
        Zprávu přednesl JUDr. P. Valenta, místopředseda ČMMJ. 
 
 

Rozprava 
 

Ing. J. Dvořák - OMS Vyškov  
Dotázal se na hospodaření klubů a kdo bude zpracovávat otázky ke zkouškám 
mysliveckých hospodářů.  
 
JUDr. P. Valenta –  místopředseda 
Chystá se nový předpis ke zkouškám mysliveckých hospodářů, bude ho schvalovat SZ, 
otázky budou jeho přílohou. 

 
B/4 Inventarizace společného majetku ČMMJ 
       Zprávu přednesl Ing. J. Janota,  předseda ČMMJ. Pohovořil o tom, že ještě není dořešen 

společný majetek z delimitace s OMS Pardubice a OMS Hodonín. S oběma pobočnými 
spolky došlo k dohodě o návrhu řešení situace. 

 
B/5 Stanovisko zástupců dozorčích rad v obchodních společnostech k výsledku jejich 

hospodaření za rok 2021  - zprávy byly zaslány písemně 
Zprávu za DR obchodní společnost Myslivost, s.r.o. přednesl člen DR Ing. J. Prokeš.  

         Zprávu za DR HALALI, všeobecná pojišťovna, a.s. přednesl předseda DR JUDr. P. 
Valenta. 

 
B/6  Informace o výsledcích hospodaření obchodních společností Myslivost, s.r.o. a 

HALALI, všeobecná pojišťovna, a.s. za rok 2021.  
          Informaci za společnost Myslivost, s.r.o. podal jednatel Ing. M. Fischer. 
 

Rozprava: 
 
Ing. Vl. Nechutný – MR ČMMJ 
Dotázal se, zda-li Myslivost opravdu získá dividendy z HALALI, které mají v rozpočtu  
obchodní  organizace. 
 
P. Pýcha – OMS Rakovník 
Pohovořil o vznesené kritice OMSů, že mají málo předplatitelů mezi adepty. Předplatné   
od OMS funguje pouze daný rok. Další rok si adept Myslivost již nezaplatí. 

 
       Informaci za HALALI, všeobecnou pojišťovnu, a.s. podal předseda představenstva Ing.     

 Vl. Sládeček a Ing. Z. Santler. Vysvětlili hospodaření pojišťovny a druhy pojistných 
produktů. Přesto pojišťovna skončila z pojišťovací činnosti ve ztrátě. 
 
Rozprava: 

 
       Ing. Vl. Nechutný – MR ČMMJ 

Dotázal se na nerozdělený zisk minulých let a proč se vyplatily  dividendy v minulém 
roce akcionářům. Dále se dotázal na podrobnější hospodaření pojišťovny. Zda pojišťovna 
bude v letošním roce vyplácet dividendy, které jsou zahrnuty do rozpočtů akcionářů pro 
rok 2022. 



 5

 
Odpověď – Ing. Vl. Sládeček 
Pojišťovna má prostředky na vyplacení dividend, záleží na akcionářích, zda budou chtít 
dividendy vyplatit. 
 
Konec rozpravy. 

 
B/7  Změna  Střeleckého řádu ČMMJ 
        Změnu střeleckého řádu přednesl předseda střelecké komise Ing. Daniel Švrčula.  
        Upozornil pouze na změny, které byly nutné upravit dle platné legislativy.  
 

Rozprava: 
 
Ing. J. Dvořák - OMS Vyškov  
Dotázal se na podnět z OMS Vyškov, který byl zaslán na ČMMJ.  
 
Ing. D. Švrčula – předseda SK 
Bohužel dotaz nebyl projednáván, protože nebyl doručen. Ing. Dvořák předal dotaz na 
místě. Střelecká komise dotaz projedná. 

 
Konec rozpravy. 

 
2. Hlasování B/7 Změna  Střeleckého řádu ČMMJ – váhou hlasů.  

 
Odevzdáno       74 hlasovacích lístků   

Pro                 23239 (51,7 %)        

Proti                  10753 (23,9 %)                  

Zdrželo se hlasování 10937 (24,3  %)    

Neplatných hlasů        1280 

   

 
B/8 Směrnice pro činnost rozhodčích myslivecké sportovní střelby ČMMJ 
        Návrh směrnice přednesl předseda střelecké komise Ing. Daniel Švrčula.  
 

Rozprava : 
 

Bc. P. Nečas – OMS Tachov 
Nesouhlasí se stanovištěm č. 4 dvojstřel. Je to pro střelce moc náročná disciplína. 
Navrhuje, aby pořadatel mohl upravit propozice před závodem. 
Dotázal se, proč nejdou zjednodušit zkoušky střeleckých rozhodčích, zejména časově. 

 
Konec rozpravy. 
 

3. Hlasování B/8 Směrnice pro činnost rozhodčích sportovní střelby – váhou hlasů.  
 

Odevzdáno     71 hlasovacích lístků   

Pro               30531 (67,2 %)        

Proti                  8449 (18,6 %)                  

Zdrželo se hlasování 6433 (14,2  %)      
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B/9 Směrnice pro vedení členské evidence a vybírání členských příspěvků i pojistného 
ČMMJ 
Směrnici přednesl místopředseda JUDr. P. Valenta. Změna spočívá ve způsobu odvodu 
členských příspěvků a pojistného najednou za celé vybrané období do hlavního spolku. 

 
4. Hlasování B/9 Směrnice pro vedení členské evidence – váhou hlasů.  

 
Odevzdáno     75 hlasovacích lístků   

Pro               36214 (80,1 %)        

Proti                  3981 (8,8 %)                  

Zdrželo se hlasování 5002 (11,1  %)      

Neplatné hlasy       1280 

 
 
B/10 Rozhodnutí o zajištění způsobu pojištění členů ČMMJ 
 Přednesl předseda Ing. J. Janota 
 

Rozprava : 
 

T. Sedláček – OMS Třebíč 
Požádal zástupce pojišťovny o jejich názor a doporučení. 

 
Ing. Z. Santler konstatoval, že pojišťovna je na trhu velice malá a nedá se říci jak dlouho 
ještě může fungovat bez navýšení kapitálu či zdražení pojistného. 

 
M. Bukač – OMS Pardubice 
Jsou pouze dvě možnosti jak dále s pojišťovnou a o těch bychom měli hlasovat. 
 
Dr. J. Havel – OMS Praha 9 
Dotázal se zda jsou navržené podmínky v usnesení konečné, nebo jsou ještě nějaké další 
možnosti. 
 
T. Sedláček – OMS Třebíč 
Dotázal se jak to bude dále s domem Jungmannova 25, kdo ho bude mít poté v majetku. 
 
Odpověď – Ing. Vl. Sládeček - HALALI, všeob. pojišťovna, a.s. 
Pojišťovna si nechala zpracovat 3 odborné posudky jak je možné naložit s majetkem a 
akciemi pojišťovny. 

 
      Ing.  Nechutný – MR ČMMJ 

Promítl výpis z obchodního rejstříku. Dále upozornil, že na katastru nemovitosti  u domu 
Jungmannova 25 je věcné břemeno a předkupní právo na dobu 49 let pro firmu Lovera. 
Upozornil na úskalí smlouvy, která je vložena na katastr. Věcné břemeno ovlivňuje cenu 
nemovitosti. 

 
J. Černý – OMS Trutnov 
Dotázal se, zda se podaří pojišťovnu opravdu prodat a za jakých podmínek. Jaké jsou 
další možnosti naložit s pojišťovnou. 

 
Odpověď - Ing. J. Janota - předseda 
Upozornil, že dnes se jedná pouze o první krok. Zda si pojišťovnu ponechat nebo ne. 
Dalším krokem bude jakým způsobem pojišťovnu ukončit, o návrzích bude rozhodovat 
další SZ. 
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J. Černý – OMS Trutnov 
Požádal o změnu formulace usnesení místo zmocňuje MR, rozhodnout o podmínkách a 
způsobu prodeje. 

 
JUDr. Ing. Helešic – OMS Litoměřice 
Konstatoval, že delegáti nedostali dostatečné podklady k dnešnímu rozhodnutí. Proč 
nedostali odbornou expertýzu nebo další informace nebyly zaslány všem členům. Zatím 
nevíme za jakou cenu by byla Halali prodejná.  
 
L. Beníček – OMS Uherské Hradiště 
Dotázal se na další varianty při  prodeji pojišťovny. 

 
Ing. Zd. Santler – HALALI, všeob. pojišťovna, a.s. 
Konstatoval, že zatím nejsou na stole žádné nabídky na koupi pojišťovny. Teprve až se 
oznámí ČNB odsouhlasený záměr SZ, může představenstvo pojišťovny učinit další 
kroky.  Očekávaná délka transakce cca 1 rok. 
 
Ing. V. Zumr – OMS České Budějovice 
Požádal také o úpravu navrženého usnesení - Zmocňuje MR navrhnout podmínky.  

 
Odpověď - Ing. J. Janota - předseda 

        Naformuloval změnu usnesení před hlasováním.  
 

Konec rozpravy. 
 

5. Hlasování B/10 Rozhodnutí o zajištění způsobu pojištění členů ČMMJ, bod 1 – 
váhou hlasů.  

 
Odevzdáno     79 hlasovacích lístků   

Pro               13874 (29,5 %)        

Proti                 33180 (70,5 %)                  

 
6. Hlasování B/10 Rozhodnutí o zajištění způsobu pojištění členů ČMMJ, bod 2+3 – 

váhou hlasů.  
 

Odevzdáno     78 hlasovacích lístků   

Pro               42417 (91,8 %)        

Proti                  3764 (8,2 %)                  

 
 
C. Různé  
 
D. Diskuse  
 
Ing. J. Kasina – Myslivost, s.r.o. 
Upozornil na výzvu, kdo by poskytl pozemky k ozeleňování krajiny, jsou k dispozici stále 
finanční prostředky z MŽP.  Žádost se podává prostřednictvím Myslivosti, s.r.o., informace 
jsou v časopise Myslivost, je škoda nevyužít tuto příležitost. 
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Ing. J. Janota - předseda 
Připravuje se návrh na výsadbu stromků v krajině v rámci celé republiky k výročí 100 let. 
Oslovuje proto spolky, kdo by se k této iniciativě připojil. Zpracovaný návrh bude zaslán na 
OMSy. 
 
J. Žďárský – OMS Liberec 
Upozornil na nabízené pojištění odpovědnosti u pojišťovny HALALI bez členského 
příspěvku, proč pojišťovna tento produkt nabízí. 
 
Ing. R. Mareš – OMS Mělník 
Dotázal se, proč stále nebyly předány medaile CIC z výstavy Natura Viva 2021. 
 
Odpověď – Ing. Š. Fišerová 
Bohužel ze strany CIC stále medaile nebyly distribuovány. Řeší s nimi doc. M. Vach. 
 
 
E. Usnesení 
 
Předseda návrhové komise JUDr. P. Valenta, přečetl návrh usnesení dnešního Sboru zástupců 
ČMMJ.  
 

4. Hlasování aklamací k návrhu Usnesení SZ ČMMJ.  
 

Pro přijetí tohoto návrhu je     75  hlasů 

Proti               1 hlas 

Zdrželi se             3 hlasy 

 
Usnesení Sboru zástupců ČMMJ bylo přijato počtem 75  hlasů. 
 
Předseda Ing. J. Janota poděkovat všem delegátům a hostům za věcné a konstruktivní jednání, 
poděkoval všem zaměstnancům sekretariátu ČMMJ a pracovníkům za organizační 
zabezpečení tohoto Sboru zástupců. Poděkoval JUDr. P. Valentovi, předsedovi návrhové 
komise a všem členům pracovních komisí za jejich vykonanou práci. 
 
Další zasedání Sboru zástupců bude volební a uskuteční se  17. 11. 2022 v Kostelci nad 
Černými Lesy. 
 
Zasedání skončilo v 16.50 hod. 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Jiří Janota, v.r.                 Ing. Daniel Švrčula, v.r. 
předsedající                    ověřovatel zápisu 
 
 
 
   
 
Zapsala : Ivona Karlíková 


